



CHÂTEAU DE LA **MESSARDIÈRE** A GEM IN ST-TROPEZ

A few minutes from Pampelonne beaches and the heart of Saint-Tropez, the Château de la Messardière confirms its status as solid value by equipping itself with a Valmont spa.

PÉPITE TROPÉZIENNE

A quelques minutes des plages de Pampelonne et du cœur de Saint-Tropez, le Château de la Messardière confirme son statut de valeur sûre en se dotant d'un spa Valmont.

From the top of a hill, the Château de la Messardière radiates over Saint-Tropez. A distinguished «palace», this 5-star hotel contributes naturally to the fame of the mythical village. A former 19th C residence the chateau was restored and extended in 1989. Turrets and domes, arches and colonnades sublimate light, shape and space. Today it is a Mediterranean-style hotel in the heart of a 10 ha pine forest. Its 55 suites and 62 rooms all have a terrace or a private garden to enjoy beautiful vistas. This Saint Tropez palace has recently joined the exclusive club of luxury Valmont spas. A setting with four cabins, two steam rooms, a pool and a jacuzzi. The hotel offers a targeted head to toe beauty program and a signature treatment to soothe and regenerate - 90 minutes - UV damaged skin on the face and neck.

Du sommet de sa colline, le Château de la Messardière rayonne sur Saint-Tropez. Distingué « palace », cet hôtel 5 étoiles contribue tout naturellement à la notoriété du mythique village. Ancienne demeure du XIX^e siècle, le château fut restauré et agrandi en 1989. Tournelles et coupôles, voûtes et colonnades subliment la lumière, modèlent l'espace. C'est aujourd'hui un hôtel de style méditerranéen au cœur d'une pinède de 10 hectares. Ses 55 suites et 62 chambres disposent toutes d'une terrasse ou d'un jardin privatif permettant de profiter des sublimes panoramas. Le palace tropézien a récemment intégré le club fermé des spas de prestige Valmont. Avec un écrin disposant de quatre cabines, deux hammams, une piscine et un jacuzzi. L'hôtel y propose un programme beauté ciblé de la tête aux pieds, ainsi qu'un soin exclusif pour apaiser et régénérer - en 90 minutes - la peau fragilisée par les UV sur le visage et le décolleté !

INFORMATIONS :
Château de la Messardière
Route de Tahiti
83 990 Saint-Tropez
Tél. : + 33 (0)4 94 56 76 00
www.messardiere.com